
 

 

 

 /23/712התקיימה     7/2023מן המניין  שמספרה   פרוטוקול ישיבה 

 בלשכת ראש המועצה                                      
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 חבר המועצה  -נסרה מטלק  
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 חבר מועצה      -גאזי עווד   

 חבר מועצה     -עלי סרוג'

 :  נעדרים

    חבר מועצה       - אחמד עלי

 חבר מועצה    -סמיח גדבאן 

 חבר מועצה        -חיר עווד 

 חבר  מועצה  - גאזי גדבאן  

 

 משתתפים : 

 גזברית  -אומיה חאג' 

 ר טהאאמאמ"מ  עו"ד ני   יועמ"ש  -חליל גדבאן   
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 שור פרוטוקול  קודם.אי   1סעיף 

 האם יש הערות לגבי הפרוטוקול  הקודם ? 

אני נמנעתי ורשמתם שכולם הצביעו  תב"ר חינוך סביבתי    3בסעיף   -עלי סרוג'י  
   פה אחד 

 .{ שהיה בישיבה  בנגוד למה ]וכתוב 

 על פרוטוקול קודם הצבעה  

 כולם מאשרים פה אחד  

 תברים  אישור    2סעיף 

   ₪10000230684  מס' הבקשה   50,000הגנת הסביבה  תקציב ע"ס   משרד 

 ₪ נפגעי טבע.  10,000ע"ס   1000230684ועוד בקשה מס' 

 מפגע סביבתי צריכים לטפל  כולל הדרכה . 

 האם הוואדי נחשב למפגע סביבתי ? -   ג'יעלי סרו

 לא ,כי המועצה מנקה את הוואדי   –פואד  

 הצבעה : 

 . כולם  מאשרים פה אחד - הצבעה 

₪  כיכר אל  888,866ע"ס  291הגדלת תב"ר תב"ר משרד הבינוי והשיכון  
 גאבסיה  

 נחל בית העמק , דיפון ב המשך לעבודות קירות 

עכשיו תהיה השלמה לקירות  1,679,342עשינו כבר את הקירות דיפון בעלות 
 דיפון והמשך לכיכר אלגבסייה. 

 ₪   ₪2,567,866  סה"כ התב"ר   888,866ע"כ אנו נגדיל את התב"ר ע"ס  

 פואד : יש שאלות ? 

 נסרה  : זו העלות ? 

 פואד : מקווה שזה יספיק .

 בדוי  : מה עם   אלסמאריה  

 רוב לבית שלך. ק  .דמתוקצב מתב"ר  כביש אלווא אזור הפואד :  

 יש עוד שאלות ? 

 צבעה  ה



 פה אחד  מאשרים כולם 

 

 ₪  478,000ע"ס  תב"ר שכונות ותיקות  משרד השיכון 

 עבודות בכביש ליד סעיד גדבאן   ₪   478,000בסך קיבלנו הרשאה ממשרד השיכון 

 וליד אבו בלאל עבדאלראזק  

 עלי : מה התכנון ? 

 פואד : משתלבות + ניקוזים + מים + תאורה כמו שעשינו בשכונות אחרות .

 בדוי : יש אפשרות לחניות ?

 לפעמים עבודות מייצרות חניה. ,  פואד : אפשר 

 נסרה : יש בעיה במשתלבות }העקבים של  הנשים {.

 להשלים מדרכות .  צריך

 הצבעה  

 פה אחד  מאשרים כולם 

 ₪ . 846,000ע"ס   3/2023כרז    מ  יו התאוהגדלת חוזה האחים    •

ממשפחת   בעבודות הריצוף  אנחנו נעביר את הדואר הישן ונמשיך  בפרויקט זה 
 מוניר יחיא . 

 . תוספת  50%אנחנו רוצים להגדיל את החוזה ב 

עלי  דאוד : צריך לתלות שלט ליד הכביש שממשיך את הוואדי ליד החניה  
 הגדולה שלא יחנו שם. 

 : הצבעה

 פה אחד מאשרים כולם 

 סגירת תברים   4סעיף 

 תברים אשר פעילותם הסתיימו הפרויקטים נמסרו    14אומיה : סגירת 

 . נתקבל במלואו מהמשרד הרלבנטיהכסף  

 בפרויקט  מה נעשה  ולהסביר פואד : אני רוצה להקריא את הפרויקט 

 מצ"ב הרשימה  

 : הצבעה

 פה  אחד מאשרים כולם 



 

    30/6/2023הסבר לרבעון  הראשון    5סעיף 

,מרכיבי הגרעון חוסר בגבייה,  ₪  718,000רעון של י סיימנו רבעון ראשון בג 
כספיים שטרם התקבלו ממשרדי הממשלה ,חינוך ורווחה ,ומענק צמצום 

 פערים. 

 בעניין ההוצאות  

ההסכם  המועצה שילמה לכל העובדים  מענק חד פעמי ,בטרם נתקבל הכסף לפי 
מדווחים כל    תעם ההסתדרות ,חלק מהעובדים מקבלים שכר |משרות ייעודיו

 רבעון { והכספים טרם נתקבלו. 

 : הצבעה

 פה  אחד מאשרים כולם 

 

 שונות     6סעיף  •

 .  18:00בשעה  8/9/23חנוכת מגרש טניס   •

 הפרטים  עברנו על    23/9/23רצים ביחד    •

 שדרן  ינחה את האירוע .  •

 בית החולים לגליל נהרייה שותף   •

 אלף ₪   50מטה אשר משתתפת ב •

 פות המועצה .ת ההחלטה שנגייס כספים מהשת        

 בעניין הרכבים של עבדו   •

  מה אתם מציעים ?  פואד : המשטרה מטפלת           

 . זה לא עוזרשנעשה מדרכה ?         

 הישיבה הסתיימה            

   

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


